

Accredited Certification International Limited (ACI) has recently awarded ISO 50001 Energy Management System certificate to Electrical and Mechanical Services Department (EMSD) with the certification scope of 'Management, operation and maintenance of Electrical and Mechanical Services Department Headquarters'. EMSD is one of the first few Government Departments of HKSAR to have been awarded this certification, demonstrating her achievement in this area.

ISO 50001 is an international standard specifies the requirements for establishing, implementing, maintaining and improving an energy management system. The main objective is to improve energy-related performance and keep energy efficiency continuously and to identify energy reduction opportunities.

As a responsible corporate, EMSD used to promote efficient use of energy to ensure both the wiser use of the world's resources as well as generating less pollution in the production of energy. EMSD set a good example for general public in energy saving, it demonstrates their systematic approach in achieving continual improvement of energy performance, including energy efficiency, energy security, energy use and consumption by establishing clear energy policies and targets, formulating a comprehensive energy-measurement plan, and setting up a mechanism for continuous monitoring and improvement.

With our experienced audit team, we will continue to strive to improve organizations' Energy Management System through the energy audit and certification process. To get more information about our professional services, please visit: www.aci-limited.com





国际认可认证有限公司 (ACI) 近日向<mark>香港特别行</mark>政区政府 - 机电工程署颁发了 ISO 50001 能源管理体系证书,认证范围是"机电工程署总部的管理、运作和维修。机电工程署是已获得认证的首几个香港特区政府部门之一,展示她在这领域的成就。

ISO50001 是一个国际标准,为建立、实施、维持和改善一个有效的能源管理体系订明国际认可准则。ISO50001 的主要目的是协助企业或机构改善与能源管理有关的表现、持续提升能源效益和发掘节能减排的机会。

作为一家负责任的机构,机电工程署一直积极提倡能源效益,确保资源得以有效运用,以减少在生产能源过程中所产生的污染。机电工程署正好建立一个优良的节能榜样给社会大众,证明机构采纳了一套系统化的方法,即通过建立明确的能源政策和目标、制定一套全面的能源计量方案,并建立一个能持续监控和改进的机制,以达到持续改进机构的能源管理表现,如能源效率、能源保护、能源使用和消耗各方面。

ACI 拥有经验丰富的审核团队,会继续致力透过 ISO50001 认证及审核,协助客户持续改进其公司的能源管理体系。欢迎到本公司网页 www.aci-limited.com ,索取更多有关 ACI 专业服务的资料。

